
Bestyrelsesmøde GF Havstokken  

- 20/9 2023 

I mødet deltog: Michael Falk (formand), Christian Mogensen (kasserer) og Martin Strecker (sekretær) 

 

Dagsorden: 

1. Evaluering af vejfest 

2. Evaluering af Energitjenesten 

3. Fjernvarme 

4. Facebookgruppe 

5. Hastighed – hastighedsbegrænsning malet på vejen 

6. Skilt vedr. blind vej 

7. Fortov og græs 

8. Kommuneplan 

9. Status årsbudget 

10. Juletræstænding 

11. Evt. 

 

 

Ad pkt. 1 - Evaluering af vejfest 

Fint fremmøde – 32 tilmeldte. Maden var i top, og stemningen var ligeså. 

 

Ad pkt. 2 - Evaluering af arrangement med Energitjenesten 

Der var stor opbakning, og der blev delt viden ift. varmeforbedringer. Michael sender materiale fra dagen 

ud til alle på mail. 

 

Ad pkt. 3 - Fjernvarme 

Det blev af Herlev Kommune på energimøde oplyst at fjernvarme forventes udruller i 2026 i vores område. 

Vi opfordrer i bestyrelsen alle i Havstokken til at tilmelde sig nyheder fra Vestforbrændingen ang. udrulning 

af fjernvarme. 

 

Ad pkt. 4 - Facebookgruppe 

En beboer har foreslået, at vi opretter en facebookgruppe for beboerne i grundejerforeningen. Formålet 

med facebookgruppen skal være at gøre kommunikation mellem beboerne i Havstokken lettere. 



Vi drøftede hvad en facebookgruppe for grundejerforeningen kunne indeholde, hvad den ikke bør 

indeholde samt om det overhovedet ville give mening, når der allerede er mulighed for beskeder fra 

bestyrelsen via mail. 

- Beslutning: Det besluttes, at bestyrelsen udarbejder nogle foreløbige retningslinjer for hvad denne 

gruppe skal kunne. Disse retningslinjer bliver drøftet på næste bestyrelsesmøde, hvorefter 

facebookgruppen bliver oprettet. Dernæst vil vi drøfte det fælles på næste generalforsamling.  

 

Ad pkt. 5 - Hastighed – hastighedsbegrænsning malet på vejen 

Michael og Christian har undersøgt sagen, men har ikke fået et tydeligt svar. Det vides ikke om det er 

gældende på lige fod som et skilt, og om vi overhovedet har lov til at male hastighedsbegrænsningen på 

asfalten.  Der arbejdes videre på dette ift. at få fat på relevante myndigheder. 

 

Ad pkt. 6 - Skilt vedr. blind vej 

Vi har observeret, at vejskiltet til Stokkemarkevej er blevet skiftet, formentligt af kommunen. Det nye skilt 

fremviser ikke nogen information om, at det er en lukket vej. Det gamle skilt havde derimod denne 

information. 

- Martin undersøger muligheden for at opsætte et lille skilt under vejskiltet samt prisen derpå. 

 

Ad pkt. 7 - Fortov og græs 

Græsset er endelig i tydelig fremgang, og græsset er blevet slået. Det er planen at græsset i fremtiden slås 

en gang om måneden. 

 

Ad pkt. 8 - Kommuneplan 

Umiddelbart tyder det på, at frygten for at der bliver bygget på græsarealet ud til boldbanerne, kan lægges 

på is. Der har været flere kommentarer og skrivelser om, at planen ikke bliver som mange frygtede. Den 

ændrede kommunalplan blev vedtaget onsdag den 6. september 2023. 

- Bestyrelsen takker kommuneplansudvalget for det gode arbejde. 

- For yderligere information, se allerede udsendte mail fra Formanden – Michael. 

 

Ad pkt. 9 – Status 2023 budget 

Status på budget 

a. Med antagelse om samme vinterbudget som sidste år, ligger vi lige under de budgetterede 

udgifter på nuværende tidspunkt. 

 



Ad pkt. 10 – Juletræstænding 

Juletræstændingen i år bliver afviklet søndag d. 19/11 2023 kl. 15:30. 

- Til nye beboere: Det foregår ved parkeringspladserne i starten af Stokkemarkevej, hvor der vil være 

gløgg, æbleskiver mm. 

 

Ad pkt. 11 – Evt. 

1. Årshjul + automatikker 

Udarbejdelse af et årshjul samt en skrivelse om automatikker i bestyrelsen udarbejdes. Som nævnt 

tidligere, vil vi udarbejde en skrivelse for at systematisere, og for at undgå forglemmelser. 

- Christian forbereder en liste med diverse, som drøftes på næste bestyrelsesmøde mhp. at 

udarbejde skrivelsen. 

 

 

 

 

 

 

 

Mødet blev afviklet hos Michael 

Referent – Martin Strecker 

 


